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Bestyrelsesmøde Dato: 16.06.2015 
Tid: Kl. 18:00 
Sted: Helle 
 

Deltagere: Formand: Marianne Frisk Jensen (Mimse) 
Næstformand: Karen Marie Bach 
Sekretær: Pia Yde Hedegaard 
Kasserer: Anja Krogsgaard Larsson 
Bestyrelsesmedlem: Helle Kovdal 
Ridecenter: Jonas Thorup Hofer 
  
Suppleant 1: Louise Carøe 
Suppleant 2: Mathias Diernæs 
 

Afbud: Pia Yde Hedegaard 
           Anja Krogsgaard Larsson 
           Louise Carøe 
           Mathias Diernæs 
 

 
 

Referent: Karen Marie Bach Sekretær: Pia Yde Hedegaard 

Dagsorden: 
1. Godkendelse af sidste referat 
2. Økonomi  
3. Meddelelser 
4. Ridecentret 
5. Udvalgene  
6. PR – hjemmeside 
7. Certificering 
8. Eventuelt 

 
 
Referat: 
 
1) Godkendelse af sidste referat 
Referatet blev godkendt. Underskrives på næste bestyrelsesmøde. 
 
 
2) Økonomi 
Anja deltog ikke i mødet. Økonomien gennemgås næste gang. 
 
 
3) Meddelelser 
Ingen meddelelser. 
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4) Ridecentret 
Udendørsbanerne er blevet grubbet, og der kommer nyt flis på. Bunden i den store hal er 
blevet niveleret. Sandet var meget ujævnt fordelt, så nu er der igen et godt lag overalt. 
Dommervogn mv. vil fremover blive holdt ude af hallen i dagligdagen, så bunden kan 
jævnes i hele hallens længde. 
 
 
5) Udvalgene 
 
Aktivitetsudvalget: 
Anja har afholdt hyggespring den 7. juni. Der er hyggespring igen den 12. juli. 
 
Ridelejren er fuldt booket. 
 
Stævneudvalget: 
C-stævne i dressur den 13. og 14. juni er veloverstået efter endnu en stor indsats fra 
stævneudvalgets medlemmer og vores hjælpere.  
 
Materialeudvalget:  
Vi er stadig på udkik efter en mobil dommervogn. 
 
Aktivitetsdagene den 30. og 31. maj: Vi fik lavet en masse gode ting, bl.a. maling af spring 
og oprydning i rytterstuen. Fremover vil diverse opslag og meddelelser være at finde på 
opslagstavlen og ikke på døren ind til rytterstuen. 
 
Juniorudvalget: 
- 
 
Sløjfestævneudvalg: 
- 
 
 

6) PR - hjemmeside 
Gerne flere små nyheder/informationer fra dagligdagen på vores Facebook side og på 
Facebook gruppen. 
 
 
7) Certificering 
Vi gennemgik kravene til ”Sikkerhed” (Karen Marie). Følgende blev noteret: Belysning af 
gangarealer skal gennemgås inden efteråret. Der skal evt. sættes lidt mere lys op. Jonas er 
ansvarlig for dette. Opdateret beredskabsplan vil blive hængt op snarest. Også Jonas.  
 
Næste gang skal vi gennemgå ”Bredde” certificeringen (Louise).  
 
Breddeaktiviteter: Der har været afholdt hyggespring. 
 
Opmærksomheden henledes på, at DRF afholder et stort breddestævne den 27. – 28. juni 
på Vilhelmsborg. 
 
 

8) Eventuelt 
Næste møde er den 18.08.2015 og afholdes hos Karen Marie. 
 
 
Tak for dejlig mad til Helle (valgflæsk) ☺ 


